



EN SIG 3000

Features: A multi-purpose grease fortified with special EP additives enabling it to withstand the heavy impact and pounding pressures common to heavy equipment. This thick and tacky grease will not spatter or pound out of bearings or fittings. The extreme pressure additives provide long life under heavy loads up to 65,000 PSI (65 Timken OK load). Temperature resistant up to 287 °C (550 °F). Superior resistance to water, most acids, salt spray, steam, dirt, dust and extreme weather conditions. Inhibits corrosion and oxidation.

Applications: Ideal for fleet and heavy equipment.

These instructions are only recommendations, which are based on our experience. We advise preliminary testing before use. For further details see product information.

FR SIG 3000

Caractéristiques: Une graisse polyvalente fortifiée avec des additifs spéciaux EP lui permettant de résister aux impacts lourds et aux pressions martelant commun à l'équipement lourd. Cette graisse épaisse et collante ne s'éclaboussera pas des roulements ou des raccords. Les additifs à pression extrême offrent une longue durée de vie sous des charges lourdes allant jusqu'à 65 000 PSI (charge 65 Timken OK). Résistance à la température jusqu'à 287 °C (550 °F). Résistance supérieure à l'eau, à la plupart des acides, au brouillard salin, à la vapeur, à la saleté, à la poussière et aux conditions météorologiques extrêmes. Inhibe la corrosion et l'oxydation.

Applications: Idéal pour les flottes et l'équipement lourd.

Ces instructions ne sont que des recommandations, qui sont basés sur notre expérience. Nous conseillons des tests préliminaires avant l'utilisation. Pour plus de détails voir l'information produit.

Not classified as dangerous according to the Hazardous Products Regulations (HPR) criteria.

See the **SDS** for more info at/Voir la **FDS** pour plus d'info au **wurth.ca** or call/ou appeler **1-800-263-5002**

Manufactured for/Fabriqué pour
Wurth Canada Limited/Limitée
345 Hanlon Creek Boulevard, Guelph, ON, N1C 0A1

Non classé comme dangereux selon les critères du Règlement sur les produits dangereux (RPD).

Not for retail sale/Pas pour la vente au détail

Made in USA/Fabriqué aux États-Unis

Art. 890.401001 083



4 053479 290041

PAGE | 08/2019 | 890.401001 | V.4.0

SIG 3000

Super Impact Grease

Graisse Super Impact



Net content/Contenu:

20.41 kg (45 lbs)